
Dobrý den, 

  

zde jsou odpovědi na požadované dotazy.  

K dotazu na plánované investiční akce uvádím toto: převážná většina plánovaných akcí je 

charakteru neinvestičního, jelikož se jedná o opravy a rekonstrukce stávajícího majetku obce. 

V letošním roce proběhne oprava chodníků po obou stranách silnice od autobusové zastávky 

po zatáčku u č.p. 63, včetně opravy kanalizace výměnou. Tato akce odčerpá z rozpočtu 

přibližně 50% všech naspořených prostředků – jinými slovy – cca 2 roční rozpočty. Dále 

bychom rádi opravili přivaděč vody do Návesního rybníka a také samotný rybník. Dalším 

objektem, který potřebuje nutnou opravu, je budova bývalé hospody. Obě zmíněné akce jsou 

v řádu milionů korun. Nutnou opravu většího rozsahu potřebuje také veřejné osvětlení, které 

je napájeno z jednoho místa a zdá se to již dlouhodobě neudržitelné. V současné době probíhá 

posouzení situace odbornou firmou. Další rekonstrukci by si zasloužila také budova Obecního 

úřadu a bývalého obchodu. 

Za investiční akci by se dalo hovořit při přestavbě kurtů na víceúčelové hřiště. 

K dotazu na pronájem zázemí hřiště uvádím, že do konce roku 2023 měli občané toto 

pronajaté 16x a jednou Venkovský spolek pro sport a krajinu. Jedná se tedy o příjem 8500 Kč 

do rozpočtu obce. Další společenské akce, pořádané přímo obcí byly: Pálení čarodějnic, 

Dětský den, Neckyáda a Posvícenská zábava. 

Webová stránka je již opravena. 

S pozdravem 

Jan Šlesingr 

14.3.2024 


